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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám fit , 1,(454

Érkezett : 2016 DEC 15 .

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi er őforrások miniszterének „Mi a különbség a két
konstrukció között?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A szeptemberi bérkiegészítésekkel párhuzamosan a kormány kivezette a Fiatal Szakorvos
Támogatási Programját, emiatt pedig sok orvos kevesebbet keres szeptember óta, mint
korábban . Megoldásként a tárca arra kötelezte a szakembereket, hogy válasszanak, hogy a
korábbi támogatást vagy bérkompenzációt kívánnak-e kapni . Minderre nem is lenne szükség ,
ha a Homogén Betegségcsoportokra (HBCS) vonatkozó finanszírozást és a Teljesítmén y
Volumen-korlátot (TVK) egyszerre emelnék, hiszen akkor a kórházaknak lenne elegend ő
pénzük, hogy legalább az egységes bértábla minimumát ki tudnák fizetni . Miután ennyi pénz
nincs a rendszerben, így leplezi a kormány, hogy nem az ellátás minőségét és volumenét
javították, hanem csak a dolgozók száját szeretnék betömni . Ebben az ügyben 500 fiatal
orvosról van szó, akiknek a béremelés ellenére kb . 50 ezer forinttal csökkent a havi nettó bére .
Megszüntették a támogatásukat, ami 150 ezer Ft volt, és ehelyett kaptak 100 ezer F t
fizetésemelést . A helyzet tisztázása érdekében, kérem tisztelt Miniszter Urat, hogy válaszoljon
a következő kérdésekre :

Mi a különbség a két javasolt konstrukció között?

-

	

Melyik konstrukcióval járnak jobban a szakemberek, mennyi pénzt jelentene ez
havonta számukra?

Miért szabták ilyen rövidre a választási határid ő t?

Miért kellet kivezetni a támogatási programot és miért kell dönteniük a fiata l
szakorvosoknak?



- Miért nem emelik a HBCS és TVK finanszírozást, hogy a kórházak magu k
gazdálkodhassák ki ezeket az összegeket?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2016 . december 4
Szabó Tímea

Független országgyű lési képviselő


	page 1
	page 2

